
Protokół  XXXIII Sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

w dniu 21 sierpnia 2018 roku 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami - informacja. 

5. Interpelacje Radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w Statucie Powiatu Tarnobrzeskiego,  

b) nadania Statutu dla Domu Pomocy Społecznej w Nowej Dębie, 

 c) zmiany uchwały Rady Powiatu, 

d) zwolnienia w części z realizacji tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć     

    dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych Dyrektora i Wicedyrektora Specjalnego     

    Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Grębowie, 

e) zwolnienia w części z realizacji tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  

    dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych Dyrektora i Wicedyrektora Zespołu Szkół im.  

    por. J. Sarny w Gorzycach,  

f) zwolnienia w części z realizacji tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  

    dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych Dyrektora i Wicedyrektora Zespołu Nr 2 im.  

    E. Kwiatkowskiego w Nowej Dębie, 

g) zmiany Uchwały NR XXX/226/2018 z dnia 9 marca 2018 r w sprawie określenia zadań, na  

    które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

    przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2018 na  

    realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, 

h) rodzaju, warunków i sposobu przyznawania świadczeń w ramach pomocy zdrowotnej dla  

    nauczycieli, 

i) ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Powiatu Tarnobrzeskiego 

j) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 rok. 

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

   8. Zamknięcie obrad sesji.     

 

Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał Pan Dominik Szewc -  Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 17 radnych. 

 

Ad 2 ). 

Prowadzący obrady odczytał  porządek obrad. Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego  
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porządku obrad. 

Odczytał następnie  pismo z Zarządu Powiatu o zmianę i rozszerzenie porządku obrad sesji poprzez; 

- zdjęcie z porządku obrad ppkt. „h” projektu uchwały w sprawie rodzaju, warunków i sposobu  

  przyznawania świadczeń w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli,, 

- dodanie w ppkt. „h” projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia  

  9 maja 2018 r. ( dot. udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Grębów na OSP), 

- dodanie do ppktu „j”  z autopoprawką. 

Poddano pod głosowanie zmieniony porządek obrad.  „ZA”  głosowało 17 radnych – jednogłośnie 

wszyscy obecni. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia trzydziestej drugiej sesji  - został przyjęty jednogłośnie i podpisany-17 głosów 

„ZA”. 

 

Ad 4 ). 

Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – przedstawił   

Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak - ( Zał. Nr 3 ). Informację wręczono radnym. 

Po wystąpieniu Sekretarza Kazimierza Błasiaka nie było pytań. 

 

Ad 5). 

Interpelacja radnych. 

Od ostatniej sesji na ręce Przewodniczącego do dnia dzisiejszego nie wpłynęła żadna interpelacja. 

  Podczas ostatniej sesji w dniu 21 czerwca b.r. radny Marek Ożga złożył interpelację dot. odwodnienia     

  drogi 1030R w miejscowości Krawce. Prosił o odpowiedź na piśmie. 

Radny Wojciech Gruszka interpelację dot. wycięcia topoli przy moście, gdyż zagraża kierowcom. 

Radna Krystyna Rusin zgłosiła interpelacje ustna dot. remontu chodnika w miejscowości Wola 

Baranowska – ul. Wschodnia i Zachodnia – chodniki się zapadają.. 

Drugą sprawę jaką zgłosiła dot. dużej wyrwy przy ul. Grochowiaki przepust na rowie Łuczek. 

Prosiła o odpowiedź na piśmie. 

Radna Danuta Serafin złożyła na ręce Przewodniczącego Rady interpelacje na piśmie. 

Na wszystkie te interpelacje udzielone zostały zainteresowanym odpowiedzi na piśmie. 

Nikt z wnoszących nie wniósł uwag ani zastrzeżeń do udzielonych odpowiedzi. 

Radny Jacek Rożek zgłosił zapytanie: „czy urlopy starostów są wykorzystane, jak będzie z wypłatą 

ewentualnych ekwiwalentów?” 

Odpowiedź zostanie udzielona. 
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Ad 6 ). 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w Statucie Powiatu Tarnobrzeskiego,  

Z projektem uchwały zapoznał radnych Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Przystąpiono do głosowania projektu „a”. 

„ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na posiedzeniu. 

b) nadania Statutu dla Domu Pomocy Społecznej w Nowej Dębie, 

Również  z  projektem uchwały zapoznał radnych Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinie pozytywną do projektu przedstawił Przewodniczący Komisji ds. R i P.S pan Marek Zięba. 

Przystąpiono do głosowania projektu „b”. 

„ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na posiedzeniu. 

c) zmiany uchwały Rady Powiatu, 

Ten projekt również omówił Sekretarz Powiatu. 

Opinie pozytywną do projektu przedstawił Przewodniczący Komisji P,RG i F pan Jerzy Sudoł. 

Przystąpiono do głosowania projektu „c”. 

„ZA” głosowało 16 radnych, 1 „WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU”.  

Omówienia projektów uchwał oznaczonych literkami „d”, „e”, „f” dokonał Sekretarz Powiatu, a opinie 

pozytywne do tych projektów uchwał przedstawiła Pani Krystyna Kozieja - Przewodnicząca Komisji O, k 

i Z. 

Przystąpiono do głosowania. 

d) zwolnienia w części z realizacji tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć     

    dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych Dyrektora i Wicedyrektora Specjalnego     

    Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Grębowie, 

Przystąpiono do głosowania projektu „d”. 

„ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na posiedzeniu. 

e) zwolnienia w części z realizacji tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  

    dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych Dyrektora i Wicedyrektora Zespołu Szkół im.  

    por. J. Sarny w Gorzycach,  

Przystąpiono do głosowania projektu „e”. 

„ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na posiedzeniu. 

f) zwolnienia w części z realizacji tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  

    dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych Dyrektora i Wicedyrektora Zespołu Nr 2 im.  

    E. Kwiatkowskiego w Nowej Dębie, 

Przystąpiono do głosowania projektu „f”. 

„ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na posiedzeniu. 
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g) zmiany Uchwały NR XXX/226/2018 z dnia 9 marca 2018 r w sprawie określenia zadań, na  

    które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

    przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2018 na  

    realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, 

Z projektem uchwały zapoznała radnych Pani Ewa Kędzierska Kierownik PCPR w Tarnobrzegu. 

Opinie pozytywną do projektu przedstawił Przewodniczący Komisji ds. R i P.S pan Marek Zięba. 

Przystąpiono do głosowania projektu „g”. 

„ZA” głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na posiedzeniu. 

h) w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 9 maja 2018 r. ( dot.  

     udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Grębów na OSP), 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał Sekretarz Powiatu.  

Opinię pozytywną do projekt przedstawił Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji Promocji, 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania projektu „h”. 

„ZA” głosowało 16 radnych, 1 „WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU”.  

     i) ustalenia wynagrodzenia dla Starosty Powiatu Tarnobrzeskiego 

Omówienia tego projektu uchwały dokonał Sekretarz Powiatu.  

Przystąpiono do głosowania projektu „i”. 

„ZA” głosowało 14 radnych, „WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 3 radnych. 

j) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 rok z autopoprawką. 

Omówienia tego projektu uchwały dokonała Skarbnik Powiatu.  

Opinię pozytywną do projekt przedstawił Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji Promocji, 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania projektu „j”. 

„ZA głosowało 17 radnych – wszyscy obecni na sesji. 

 

Ad 7). 

W sprawach bieżących i wolnych wnioskach Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

przypomniał o obowiązku złożenia do 16 września b.r tj. na dwa miesiące przed upływem kadencji przez 

radnych oświadczeń majątkowych na zakończenie V kadencji. 

Radny Tadeusz Rękas zapytał co należy wpisać do ostatniego oświadczenia jakie dochody? 

Odpowiedzi udzielił radnemu Sekretarz Powiatu. 

Drugie zadane przez radnego Tadeusza Rękasa pytanie dot. obniżenia pensum dla nauczycieli,  

a szczególnie dla dyrektorów. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Krystyna Kozieja broniąc swoim wystąpieniem takiej decyzji ze względu na  
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ogrom pracy administracyjnej jaki spoczywa na dyrektorze. 

Kolejne pytanie dot. naborów do szkół. Odpowiedzi udzielił Starosta Paweł Bartoszek wyjaśniając, że  

dobry dyrektor szkoły powinien być zarazem dobrym menadżerem. 

Radny Marek Ożga zapytał Dyrektora SOSW w Gr5ebowie czy zakończyła się sprawa z byłą Dyrektorką 

tej szkoły? O ile tak to jak? 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz\ Powiatu informują, że uznane zostało roszczenie byłej dyrektorki  

i wypłacono jej trzymiesięczne wynagrodzenie. 

  

Ad 8). 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XXXIII Sesji Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

   

Agnieszka Kseń-Samołyk 

 


